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ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ  ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: 

- Εθνικής Άμυνας, κ. Ν. Παναγιωτόπουλο 

-Οικονομικών, κ.Χ.Σταϊκούρα 

Θέμα:  “Διαχειριστικά θέματα ΕΑΣ” 

Κύριοι Υπουργοί, 

Σύμφωνα με ενημέρωση μας, στις 11 Δεκεμβρίου 2017, το μέλος του Δ.Σ. της εταιρίας Ε.Α.Σ., κ. 
Λάμπρης Ανδρέας, υπέβαλε προς τον πρόεδρο του Δ.Σ. γραπτό πολυσέλιδο σημείωμα με το 
οποίο επεσήμανε σωρεία διαχειριστικών πράξεων «μη τήρησης της σχετικής νομοθεσίας». Να 
σημειωθεί ότι ο κ. Λάμπρης είναι νομικός και την περίοδο υποβολής του σημειώματός του 
ήταν νομικός σύμβουλος στο Υπουργείο Εθνικής Άμυνας. Ο κ. Λάμπρης επεσήμανε δεκαεννέα 
(19) συγκεκριμένες περιπτώσεις διαχειριστικών πράξεων για τις οποίες αιτήθηκε ενημέρωση 
του ιδίου και των υπόλοιπων μελών του Δ.Σ. της εταιρίας. Το σημείωμα του κ. Λάμπρη αν και 
παραλήφθηκε και πρωτοκολλήθηκε δεν είναι γνωστό αν αποτέλεσε αντικείμενο συζήτησης στο 
Δ.Σ. της εταιρίας και αν εξετάστηκε η νομιμότητα των αναφερόμενων δεκαεννέα (19) 
διαχειριστικών πράξεων. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 

1. Είναι σε γνώση σας το σημείωμα του κ. Ανδρέα Λάμπρη; 

2. Εξετάστηκε η νομιμότητα των αναφερόμενων διαχειριστικών πράξεων στο σημείωμα του 
κ. Ανδρέα Λάμπρη και ποιες ενέργειες έχουν σχετικά αναληφθεί; 

3. Προτίθεστε να προβείτε σε εξέταση των υπόψη περιπτώσεων από τη δικαιοσύνη; 

Και παρακαλώ για την ενημέρωση της Βουλής να κατατεθεί το υπόμνημα που υπέβαλλε ο 
κ.Λάμπρης Ανδρέας  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Κώστας Σκανδαλίδης 

 

 Βασίλης Κεγκέρογλου 

 

Γιώργος Φραγγίδης 
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